
长方形独立单人浴缸/standing bathtub

产品名称 长方形独立单人浴缸/standing bathtub

公司名称 約寧衛浴有限公司CYNOSURE SANITARY

价格 .00/个

规格参数 材质:亚克力
品牌:CYNOSURE
产地:佛山

公司地址 中国 广东 潮州市湘桥区 潮枫路505号

联系电话 86 768 6878547 15976394468

产品详情

材质 亚克力 品牌 CYNOSURE
产地 佛山 结构形式 无裙
适用范围 单人 颜色 白色
龙头安装口 单孔 安装位置 独立地面
长 1700mm 高 800 mm
宽 580mm 特殊功能 其他
型号 CY B6112 感应装置 其他

型号：cy b6112

类型：单人浴缸（地面安装）

尺寸：1700x800x580mm

体积：1.7cbm

最小起订量：10pcs

本公司经营产品：

陶瓷类（洁具):坐便器、挂墙坐便器、小便斗、薄边盆、柜盆、艺术盆、台上/台下盆、挂盆、立柱盆、
半柱盆、妇洗器，蹲便器、浴室配件陶瓷类（瓷砖)：瓷砖；亚克力和abs类：淋浴托盆、淋浴房、蒸汽
房、浴缸、按摩浴缸、spa、桑拿房、蒸汽淋浴桑拿房；木材类：浴室柜、桑拿房；

不锈钢类：菜盘，浴室配件



铜类：水龙头及配件，浴室配件其他配件类：挂墙坐便器水箱，蹲便器水箱、盖板；智能及感应类：智
能坐便器、感应小便斗、感应水龙头；

本公司一贯秉承“质量第一、信誉第一、顾客至上、真诚合作”的宗旨，急客户之所急，想客户之所想
；产品种类多、质量好、价格低是我们最大的优势。

cynosure sanitary ware co., ltd, established in the year 2000, we have ever since only collected the best quality &
designproducts with excellent prices. we provide the widest range of bathroom products from ceramic sanitary
ware,acrylic and abs bath & shower, steam room, sauna room, bathroom cabinet to faucet, stainless steel
sink,intelligent toilet & seat cover, bathroom accessories, sanitary accessories, ceramic & porcelain tiles etc.

with cynosure, we know exactly how convenient it is to be able to buy everything in one place withsuitable & desired
prices. therefore, our prices are classified into two levels: high & low ends.we ensure that you find the right products
with the right prices.

cynosure has built up steady, faithful relationships with our suppliers over the years.we are much familiar with our
suppliers quality and their business morale in their industries.when it comes to monitoring & controlling quality,
cynosure has employed 5 professional qcs keepingtrack of our suppliers quality and also to make sure that each order
run smooth and steady.

quality, design & prices are the advantages of our products. politeness, diligence & responsibilityare all our staff"s
attitude. we will make sure that you will enjoy buying from us and be served likewalking into a retail store.

enjoy your wholesale purchase!

cynosuresanitarywareco.,ltd.505chaofengrd,xiangqiaodistrict,chaozhoucity,guangdongprovince,chinapcbox521000.t
el:(86)768-6878547fax:(86)768-6878421msn:howard.cynosure@gmail.come-mail:howard@cynosure-sanitary.com /
sweety@cynosure-sanitary.comhomepage:http://www.cynosure-sanitary.com
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